



**ນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ**

ອະນຸມັດໂດຍ:	ວັນທີອະນຸມັດຫຼ້າສຸດ:	ວັນທີອອກ:	ສະບັບທີ:  2021-7
-------------	----------------------	-----------	------------------------

**ສໍາເນົາທີ່ພິມໃຊ້ສໍາລັບການອ້າງອີງເທົ່ານັ້ນ. ກະລຸນາເບິ່ງສໍາເນົາອີເລັກໂທຣນິກສໍາລັບສະບັບຫຼ້າສຸດ.**

**ຂໍ້ກຳນົດດ້ານລະບຽບການ/ຂໍ້ມູນອ້າງອີງ:**  
**ນະໂຍບາຍນີ້ເປັນໄປຕາມປະມວນກົດໝາຍມາດຕາ 501(r) ແລະ ລະບຽບການຄັງເງິນທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ.**

**ນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ**

ນະໂຍບາຍພິເສດຂອງ Select Specialty Hospital Nashville ແມ່ນເພື່ອສະໜອງການດູແລທີ່ຈໍາເປັນທາງການແພດູແລກໍາລັບໂດຍບໍ່ຄໍານຶງເຖິງເຊື້ອຊາດ, ຄວາມເຊື້ອ ຫຼື ຄວາມສາມາດໃນການຈ່າຍເງິນ. ຄົນເຈັບທີ່ບໍ່ມີວິທີການຈ່າຍຄ່າບໍລິການທີ່ Select Specialty Hospital Nashville ອາດຈະຮ້ອງຂໍໃຫ້ມີການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ, ເຊິ່ງຈະໄດ້ມອບໃຫ້ຕາມຂໍ້ກຳນົດ ແລະ ເງື່ອນໄຂທີ່ກຳນົດໄວ້ຂ້າງລຸ່ມນີ້.

**I. ຄວາມເປັນມາ**

- A. Select Specialty Hospital Nashville ເປັນໂຮງໝໍການດູແລແບບສ້ວຍແຫຼມໃນໄລຍະຍາວທີ່ດໍາເນີນການ ແລະ ບໍລິຫານຈັດການໃນລັກສະນະທີ່ໂດຍທົ່ວໄປສອດຄ່ອງກັບຂໍ້ກຳນົດຂອງໂຮງໝໍ Ascension Saint Thomas ພາຍໃຕ້ມາດຕາ 501(c)(3) ຂອງລະຫັດລາຍຮັບພາຍໃນ ແລະ ສະຖາບັນການກຸສົນ ພາຍໃຕ້ລັດກົດໝາຍ.
- B. Select Specialty Hospital Nashville ມຸ່ງໝັ້ນທີ່ຈະໃຫ້ການດູແລທີ່ຈໍາເປັນທາງການແພດ. "ການດູແລທີ່ຈໍາເປັນທາງການແພດ" ໃຫ້ຄົນເຈັບໂດຍບໍ່ຄໍານຶງເຖິງເຊື້ອຊາດ, ສາດສະໜາ ຫຼື ຄວາມສາມາດໃນການຈ່າຍ.
- C. ຜູ້ໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດຕົ້ນຕໍຂອງນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນແມ່ນມີຈຸດປະສົງເພື່ອເປັນຄົນເຈັບທີ່ບໍ່ມີປະກັນໄພ ຫຼື ບໍ່ມີປະກັນໄພທີ່ອາໄສຢູ່ພາຍໃນ 100 ໄມຂອງ Select Specialty Hospital Nashville ແລະ ລາຍໄດ້ຂອງຄອບຄົວປະຈໍາປີບໍ່ເກີນ 400% ຂອງຄ່າແນະນໍາລາຍຮັບຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງ (FPG) ທີ່ຈັດພິມມາຕັ້ງແຕ່ເວລາ ເວລາໂດຍກະຊວງສາທາລະນະສຸກ ແລະ ການບໍລິການມະນຸດຂອງສະຫະລັດ ແລະ ມີຜົນບັງຄັບໃຊ້ໃນວັນທີຂອງການບໍລິການສໍາລັບລາງວັນການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນພາຍໃຕ້ນະໂຍບາຍນີ້. ຄົນເຈັບທີ່ປະສົບກັບຄວາມຍາກ

າກລ່າບາກທາງດ້ານການເງິນ ຫຼື ສ່ວນບຸກຄົນ ຫຼື ສະຖານະການທາງການແພດພິເສດ ດອາດມີຄຸນສົມບັດສໍາລັບການຊ່ວຍເຫຼືອ. ພາຍໃຕ້ສະຖານະການໃດກໍ່ຕາມ, ຄົນເຈັບ ບໍ່ມີສິດໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນພາຍໃຕ້ນະໂຍບາຍນີ້ຈະຖືກຄິດຄ່າ ທ່ານຽມຫຼາຍກ່ວາຈໍານວນທີ່ເອີ້ນເກັບໂດຍທົ່ວໄປສໍາລັບການດູແລດັ່ງກ່າວ.

D. ຄົນເຈັບຄາດວ່າຈະໃຫ້ຄວາມຮ່ວມມືກັບຂັ້ນຕອນຂອງ Select Specialty Hospital Nashville ສໍາລັບການຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ ຫຼື ຮູບແບບການຈ່າຍເງິນອື່ນໆ ແລະ ປະກອບສ່ວນເຂົ້າໃນຄ່າໃຊ້ຈ່າຍໃນການດູແລຂອງເຂົາເຈົ້າໂດຍອີງໃສ່ຄວາມສາມາດໃນການຈ່າຍຂອງເຂົາເຈົ້າ.

## II. ຄໍານິຍາມ

"ລາຍໄດ້ບຸ້ນຈໍາປີຂອງຄອບຄົວ" ແມ່ນຖືກກຳນົດໂດຍໃຊ້ຄໍານິຍາມຂອງສໍານັກງານສໍາມະໄນຄົວ, ເຊິ່ງໃຊ້ລາຍໄດ້ຕໍ່ໄປນີ້ເມື່ອຄິດໄລ່ຄ່າແນະນໍາຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງ:

- ລວມມີລາຍຮັບ, ຄ່າຄິດເຊີຍການຫວ່າງງານ, ຄ່າຄິດເຊີຍຄົນງານ, ປະກັນສັງຄົມ, ລາຍໄດ້ເສີມ, ການຊ່ວຍເຫຼືອສາທາລະນະ, ເງິນອຸດໜູນນັກຮົບເກົ່າ, ເງິນຊ່ວຍເຫຼືອຜູ້ລອດຊີວິດ, ເງິນບໍານານ ຫຼື ເງິນບໍາເນັດ, ດອກເບ້ຍ, ເງິນປັນຜົນ, ຄ່າເຊົ່າ, ຄ່າພາກຫຼວງ, ລາຍຮັບຈາກຊັບສິນ, ຄວາມໄວ້ວາງໃຈ, ການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການສຶກສາ, ຄ່າລ້ຽງດູ, ການລ້ຽງດູເດັກ, ການຊ່ວຍເຫຼືອຈາກພາຍນອກຄົວເຮືອນ ແລະ ແຫຼ່ງອື່ນໆ.
- ຜົນປະໂຫຍດທີ່ບໍ່ແມ່ນເງິນສົດ (ເຊັ່ນ: ສະແຕມອາຫານ ແລະ ເງິນອຸດໜູນທີ່ຢູ່ອາໄສ) ບໍ່ນັບລວມ.
- ລາຍໄດ້ຄໍານວນຕາມເກນກ່ອນຫັກພາສີ.
- ຖ້າຫາກວ່າບຸກຄົນໃດໜຶ່ງອາໄສຢູ່ກັບຄອບຄົວໃກ້ສິດໃຫ້ນັບລວມລາຍໄດ້ຂອງສະມາຊິກທຸກຄົນໃນຄອບຄົວ.

"ຄ່າຮ້ອງສະໝັກ" ໝາຍເຖິງຂະບວນການສະໝັກພາຍໃຕ້ນະໂຍບາຍນີ້, ລວມທັງ (a) ໂດຍການເຮັດສໍາເລັດຄ່າຮ້ອງສະໝັກການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຂອງ Select Specialty Hospital Nashville ດ້ວຍຕົນເອງ, ອອນລາຍ ຫຼື ທາງໂທລະສັບກັບຜູ້ຕາງໜ້າ ຫຼື (b) ໂດຍທາງໄປສະນີ ຫຼື ການຈັດສົ່ງສໍາເລັດ. ສໍາເນົາເອກະສານຂອງຄ່າຮ້ອງສະໝັກທີ່ຈະເລືອກເອົາ Select Specialty Hospital Nashville.

"CBO" ໝາຍເຖິງຫ້ອງການສົ່ງໃບບິນ ແລະ ການເກັບເງິນ.

"ຄອບຄົວ" ໝາຍເຖິງຄົນເຈັບ, ຄູ່ສົມລົດຂອງຄົນເຈັບ (ບໍ່ວ່າຄູ່ສົມລົດຈະອາໄສຢູ່ໃສ) ແລະ ທັງໝົດຂອງຄົນເຈັບທີ່ເປັນທໍາມະຊາດ ຫຼື ລູກລ້ຽງທີ່ມີອາຍຸຕໍ່າກວ່າສິບແປດປີທີ່ອາໄສຢູ່ກັບຄົນເຈັບ. ຖ້າຄົນເຈັບມີອາຍຸຕໍ່າກວ່າສິບແປດປີ, ຄອບຄົວຈະຕ້ອງລວມເອົາຄົນເຈັບ, ຄົນເຈັບທີ່ເປັນທໍາມະຊາດ ຫຼື ພໍ່ແມ່ລ້ຽງ (ບໍ່ວ່າພໍ່ແມ່ຈະຢູ່ໃສ), ແລະ ທັງໝົດຂອງພໍ່ແມ່ ຫຼື ລູກລ້ຽງຕາມທໍາມະຊາດຂອງພໍ່ແມ່. ອາຍຸສິບແປດປີທີ່ອາໄສຢູ່ໃນເຮືອນ.

"FPG" ຈະໝາຍເຖິງຂໍ້ແນະນໍາລາຍຮັບຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງທີ່ເຜີຍແຜ່ເປັນໄລຍະໆ ໂດຍກະຊວງສາທາລະນະສຸກ ແລະ ການບໍລິການມະນຸດຂອງສະຫະລັດ ແລະ ມີຜົນບັງຄັບໃຊ້ ໃນວັນທີ່ໃຫ້ບໍລິການ.

"ຄົນເຈັບທີ່ປະກັນໄພ" ແມ່ນບຸກຄົນທີ່ມີປະກັນໄພສຸຂະພາບຂອງລັດຖະບານ ຫຼື ເອກະຊົນ.

"ການດູແລທີ່ຈຳເປັນທາງການແພດ" ໝາຍເຖິງການບໍລິການເຫຼົ່ານັ້ນ, ຕາມກຳນົດໂດຍ Medicare, ທີ່ສົມເຫດສົມຜົນ ແລະ ມີຄວາມຈຳເປັນໃນການວິນິດໄສ ແລະ ສະໜອງການປິ່ນປົວບ້ອງກັນ, ເຈັບເປັນ, ປິ່ນປົວ ຫຼື ຮັກສາ ການຝືນຝູ່ສຳລັບສະພາບທາງດ້ານຮ່າງກາຍ ຫຼື ຈິດໃຈຕາມມາດຕະຖານ ການດູແລສຸຂະພາບທີ່ໄດ້ຮັບການຍອມຮັບໂດຍທົ່ວໄປແລ້ວ ເປັນມືອາຊີບການບໍລິການທີ່ໃຊ້ເວລາແມ່ນສະໜອງໃຫ້. ການດູແລທີ່ຈຳເປັນທາງການແພດບໍ່ລວມເອົາຢາຕາມໃບສັ່ງແພດຂອງຄົນເຈັບນອກ.

“ນະໂຍບາຍ” ຈະໝາຍເຖິງນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນນີ້ທີ່ມີຜົນບັງຄັບໃຊ້ໃນປັດຈຸບັນ.

"ຄົນເຈັບທີ່ບໍ່ມີປະກັນໄພ" ແມ່ນບຸກຄົນ: (i) ຜູ້ທີ່ບໍ່ມີປະກັນສຸຂະພາບຂອງລັດຖະບານ ຫຼື ເອກະຊົນ; (ii) ເງິນອຸດໜູນປະກັນໄພໄດ້ໝົດແລ້ວ; ຫຼື (iii) ຜົນປະໂຫຍດປະກັນໄພບໍ່ກວມເອົາການດູແລທີ່ຈຳເປັນທາງການແພດທີ່ຄົນເຈັບກຳລັງຊອກຫາ.

### III. ຄວາມສຳພັນກັບນະໂຍບາຍອື່ນໆ

- A. ນະໂຍບາຍກ່ຽວກັບການບໍລິການການແພດສຸກເສີນ - ການບໍລິການສຸກເສີນບໍ່ໄດ້ສະໜອງໃຫ້ຢູ່ໃນ Select Specialty Hospital Nashville.
- B. ການຄຸ້ມຄອງຢາຕາມໃບສັ່ງແພດ - ຄົນເຈັບທີ່ຕ້ອງການຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອກ່ຽວກັບຄ່າໃຊ້ຈ່າຍຂອງຢາ ຕາມໃບສັ່ງແພດຂອງເຂົາເຈົ້າອາດຈະມີສິດໄດ້ຮັບໜຶ່ງໃນໂຄງການຊ່ວຍເຫຼືອຄົນເຈັບທີ່ສະເໜີໃຫ້ໂດຍບໍລິສັດການຢາ.

### IV. ເງື່ອນໄຂການມີສິດໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ

ຄົນເຈັບທີ່ຊອກຫາການດູແລຢູ່ Select Specialty Hospital Nashville ທີ່ກົງກັບຄຸນສົມບັດຂ້າງລຸ່ມນີ້ແມ່ນມີສິດໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທີ່ອະທິບາຍໄວ້ໃນພາກທີ VII ພາຍໃຕ້ນະໂຍບາຍນີ້.

- A. ການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຕາມລາຍຮັບ -
  - 1. ຄົນເຈັບທີ່ບໍ່ມີປະກັນໄພ ຫຼື ຄົນເຈັບທີ່ມີປະກັນໄພໜ້ອຍ ແລະ ລາຍຮັບຂອງຄອບຄົວປະຈຳປີບໍ່ເກີນ 400% ຂອງ FPG,
  - 2. ຜູ້ທີ່ກຳລັງຊອກຫາການດູແລທີ່ຈຳເປັນທາງການແພດສຳລັບການບໍລິການຄົນເຈັບໃນໂຮງໝໍ ແລະ
  - 3. ອາໄສຢູ່ໃນເຂດບໍລິການ Select Specialty Hospital Nashville (ກຳນົດໂດຍລັດສະໝີ 100 ໄມລ໌ອ້ອມຮອບສະຖານທີ່).
- B. ວິທີການເພີ່ມເຕີມເພື່ອມີຄຸນສົມບັດສຳລັບການຊ່ວຍເຫຼືອ - ຄົນເຈັບທີ່ບໍ່ມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນພາຍໃຕ້ນະໂຍບາຍນີ້ ແຕ່ບໍ່ສາມາດຊຳລະຄ່າການດູແລທີ່ຈຳເປັນທາງການແພດອາດຈະຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອໃນສະຖານະການຕໍ່ໄປນີ້:

1. ສະຖານະການພິເສດ - ຄົນເຈັບທີ່ແຈ້ງຕໍ່ວ່າເຂົາເຈົ້າປະສົບກັບຄວາມລ່າບາກດ້ານສ່ວນຕົວ ຫຼື ດ້ານການເງິນ (ລວມທັງການເຈັບເປັນໄລຍະສຸດທ້າຍ ຫຼື ສະພາບທາງການແພດທີ່ຮ້າຍແຮງອື່ນໆ).
2. ສະຖານະການທາງການແພດພິເສດ - ຄົນເຈັບທີ່ກຳລັງຊອກຫາການປິ່ນປົວທີ່ສາມາດເຮັດໄດ້ໂດຍພະນັກງານແພດຂອງ Select Specialty Hospital Nashville ຫຼື ຜູ້ທີ່ຈະໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດຈາກການບໍລິການທາງການແພດຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງຈາກໂຮງໝໍ Select Specialty Nashville ສຳລັບການດູແລຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ.

ການຮ້ອງຂໍການຊ່ວຍເຫຼືອເນື່ອງຈາກສະຖານະການພິເສດ ຫຼື ສະຖານະການທາງການແພດພິເສດຈະຖືກປະເມີນເປັນກໍລະນີໂດຍພື້ນຖານໂດຍການກຳນົດໂດຍຜູ້ຈັດການ CBO.

- C. ການກວດຂອງ Medicaid - ຄົນເຈັບທີ່ບໍ່ມີປະກັນໄພທີ່ຊອກຫາການດູແລຢູ່ໂຮງໝໍ Select Specialty Hospital Nashville ອາດຈະຖືກຕິດຕໍ່ໂດຍຕົວແທນເພື່ອກຳນົດວ່າເຂົາເຈົ້າອາດມີສິດໄດ້ຮັບ Medicaid ຫຼື ບໍ່. ຄົນເຈັບທີ່ບໍ່ມີປະກັນໄພຕ້ອງຮ່ວມມືກັບຂະບວນການມີສິດໄດ້ຮັບຂອງ Medicaid ເພື່ອໃຫ້ມີສິດໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນພາຍໃຕ້ນະໂຍບາຍນີ້.

## V. ວິທີການສະໝັກ

### A. ການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນໂດຍອີງໃສ່ລາຍຮັບ

1. ຄົນເຈັບທີ່ຊອກຫາການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນໂດຍອີງໃສ່ລາຍຮັບໄດ້ທຸກເວລາໃນຕາຕະລາງ ຫຼື ຂັ້ນຕອນການຮຽກເກັບເງິນອາດຈະເຮັດສຳເລັດຄຳຮ້ອງສະໝັກການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ ແລະ ຈະຖືກຮ້ອງຂໍໃຫ້ສະໜອງຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບລາຍໄດ້ຂອງຄອບຄົວປະຈຳປີສຳລັບໄລຍະເວລາສາມເດືອນ ແລະ ສືບສອງເດືອນກ່ອນວັນທີ່ມີສິດໄດ້ຮັບທົບທວນ. ການບໍລິການກວດສອບລາຍຮັບຂອງບຸກຄົນທີ່ສາມອາດຈະຖືກນຳໃຊ້ເປັນຫຼັກຖານຂອງລາຍຮັບຄອບຄົວປະຈຳປີ. ຄຳຮ້ອງສະໝັກການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນອາດຈະພົບເຫັນຢູ່ໃນເຂດການຮັບສະໝັກຂອງພວກເຮົາທີ່ 2000 Hayes Street, Nashville, TN 37203; ອອນລາຍຢູ່ <https://www.selectspecialtyhospitals.com/locations-and-tours/tn/nashville/nashville/> ຫຼື ໂທຫາແຜນຮັບສະໝັກຂອງພວກເຮົາໄດ້ທີ່ 615-284-6708. ນອກຈາກນີ້ຍັງສາມາດຂໍຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອໃນການເຮັດສຳເລັດຄຳຮ້ອງສະໝັກການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນອາດຈະໄດ້ຮັບໂດຍການຕິດຕໍ່ຫ້ອງການທຸລະກິດສູນກາງຂອງພວກເຮົາໄດ້ທີ່ເບີ 888.868.1103.

ທ່ານສາມາດຮັບສຳເນົານະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຂອງພວກເຮົາ, ບົດສະຫຼຸບພາສາທຳມະດາ ແລະ ແບບຟອມຄຳຮ້ອງສະໝັກຟຣີ. ສຳເນົານະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຂອງພວກເຮົາ, ແບບຟອມຄຳຮ້ອງສະ

ໝັກ ແລະ ບົດສະຫຼຸບພາສາທຳມະດານີ້ ແມ່ນມີຢູ່ໃນພາສາອັງກິດ, ສະເປນ, ອາຣັບ, ຫວຽດນາມ, ພາສາຈີນຕົວຫຍໍ້, ຈີນແບບດັ້ງເດີມ, ລາວ ແລະ ເກົາຫຼີ.

2. ຖ້າມີຄວາມແຕກຕ່າງກັນລະຫວ່າງຂໍ້ມູນສອງແຫຼ່ງ, ຕົວແທນຂອງ Select Specialty Hospital Nashville ອາດຈະຮ້ອງຂໍຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມເພື່ອສະໜັບສະໜູນລາຍໄດ້ຂອງຄອບຄົວປະຈຳປີ. ລາຍການທີ່ອາດຈະຕ້ອງການເພື່ອດຳເນີນການຄຳຮ້ອງສະໝັກທາງດ້ານການເງິນປະກອບມີ:
  - i. ໃບແຈ້ງຍອດທະນາຄານ
  - ii. ອາກອນລາຍໄດ້
  - iii. ໃບເຊັກເງິນ
  - iv. ຮູບແບບອື່ນໆຂອງຂໍ້ມູນເພື່ອກຳນົດໜັ້ນສິນຄວາມຮັບຜິດຊອບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ
3. ຖ້າພາຍຫຼັງບຸກຄົນມາຍື່ນຄຳຮ້ອງສະໝັກຂໍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນທີ່ສີມບູນ ແລະ/ຫຼື ໄດ້ຮັບການພິຈາລະນາວ່າມີສິດໄດ້ຮັບຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ, ຈະສົ່ງເງິນຄືນໃຫ້ຖ້າບຸກຄົນນັ້ນຈ່າຍຄ່າປືນປົວຂອງໂຮງໝໍເກີນຈຳນວນເງິນທີ່ລາວຖືກກຳນົດໃຫ້ຮັບຜິດຊອບດ້ວຍຕົນເອງໃນການຈ່າຍເງິນ, ເວັ້ນເສຍແຕ່ວ່າຈຳນວນດັ່ງກ່າວຈະໜ້ອຍກວ່າ \$5.

**B. ສະຖານະການພິເສດ**

Select Specialty Hospital Nashville ບຸກຄະລາກອນຈະລິເລີ່ມຄຳຮ້ອງສະໝັກສຳລັບຄົນເຈັບຄົນໃດກໍຕາມເກີດຂຶ້ນ ຫຼື ມີຄວາມສ່ຽງທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ເກີດການດຸ່ນດ່ຽງສູງ ຫຼື ເປັນການລາຍງານຄວາມຍາກລ່າບາກສ່ວນບຸກຄົນ ຫຼື ທາງດ້ານການເງິນ. Select Specialty Hospital Nashville ບຸກຄະລາກອນຈະລວບລວມຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບສະຖານະການທາງດ້ານການເງິນ ແລະ ຄວາມລ່າບາກສ່ວນບຸກຄົນຈາກຄົນເຈັບ. ການຕັດສິນໃຈດຳເນີນການໂດຍຜູ້ຈັດການ CBO ພາຍໃຕ້ການຊີ້ນຳຂອງ CFO ຫຼື ຜູ້ໄດ້ຮັບມອບໝາຍ. ຄົນເຈັບຈະໄດ້ຮັບແຈ້ງຜົນການວິໄຈຂັ້ນສຸດທ້າຍ.

**C. ສະຖານະການທາງການແພດພິເສດ**

ພະນັກງານຂອງ Select Specialty Hospital Nashville ທີ່ເລືອກຈະລິເລີ່ມຕົ້ນຄຳຮ້ອງສະໝັກສຳລັບຄົນເຈັບໃດໆທີ່ລະບຸໃນລະຫວ່າງຂະບວນການກຳນົດເວລາ ຫຼື ຂໍ້ມູນການຮັບເຂົ້າ ເນື່ອງຈາກມີສະຖານະການທາງການແພດພິເສດທີ່ອາດຈະເກີດຂຶ້ນ ແລະ ຜູ້ຕາງໜ້າຈະຂໍຄຳແນະນຳຈາກຮູບແບບທີ່ເປັນ ຫຼື ຈະໃຫ້ການປືນປົວ ຫຼື ການເບິ່ງແຍງກ່ຽວກັບຄົນເຈັບ. ຕ້ອງການການປືນປົວທີ່ສາມາດສະໜອງໄດ້ໂດຍພະນັກງານທາງການແພດ Select Specialty Hospital Nashville, ຫຼື ຈະໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດຈາກການບໍລິການທາງການແພດຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງຈາກ Select Specialty Hospital Nashville ສຳລັບການດູແລຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ. ການຕັດສິນໃຈກ່ຽວກັບສະຖານະການທາງການແພດພິເສດນັ້ນກຳນົດໂດຍແພດປືນປົວ. ຄົນເຈັບຈະໄດ້ຮັບການແຈ້ງບອກເປັນລາຍລັກອັກສອນຖ້າພວກເຂົາບໍ່ມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນເນື່ອງຈາກສະຖານະການທາງການແພດພິເສດ.

D. ຄໍາຮ້ອງສະໝັກບໍ່ຄົບຖ້ວນ ຫຼື ຂາດຫາຍໄປ

ຄົນເຈັບຈະໄດ້ຮັບການແຈ້ງເຕືອນກ່ຽວກັບຂໍ້ມູນທີ່ຂາດຫາຍໄປຈາກຄໍາຮ້ອງສະໝັກ ແລະ ໄດ້ຮັບໂອກາດທີ່ເໝາະສົມທີ່ຈະສະໜອງມັນ.

**VI. ຂັ້ນຕອນການພິຈາລະນາຄຸນສົມບັດ**

A. ການສໍາພາດທາງດ້ານການເງິນ

ຜູ້ຕາງໜ້າຂອງ Select Specialty Hospital Nashville ຈະພະຍາຍາມຕິດຕໍ່ທາງໂທລະສັບ ກັບຄົນເຈັບທີ່ບໍ່ມີປະກັນໄພ ແລະ ຜູ້ບໍ່ປະກັນທັງໝົດເພື່ອຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານ ການເງິນໃນເວລາທີ່ສໍາພາດທາງດ້ານການເງິນ. ຜູ້ຕາງໜ້າຈະຂໍໃຫ້ມີຂໍ້ມູນ, ລວມທັງຂະໜາດຄອບຄົວ, ແຫຼ່ງລາຍຮັບຂອງຄອບຄົວ ແລະ ສະຖານະການທາງດ້ານການເງິນ ຫຼື ຜົນວິໄຈ ອື່ນໆທີ່ສະໜັບສະໜູນການມີສິດໄດ້ຮັບພາຍໃຕ້ນະໂຍບາຍນີ້ ແລະ ຈະຊ່ວຍ ໃນການສໍາເລັດຄໍາຮ້ອງສະໝັກ. ໃນເວລາທີ່ການນັດໝາຍ ຫຼື ເມື່ອເຂົ້າປຶ້ນປົວ, ຄົນເຈັບ ຈະຮ້ອງຂໍໃຫ້ໄປພົບຜູ້ຕາງໜ້າຂອງ Select Specialty Hospital Nashville ແລະ ລົງນາມ ໃນຄໍາຮ້ອງສະໝັກ.

B. ໄດ້ຮັບຄໍາຮ້ອງສະໝັກແລ້ວ

ຄໍາຮ້ອງສະໝັກໃດກໍ່ຕາມ, ບໍ່ວ່າຈະຕື່ມດ້ວຍຕົນເອງ, ອອນລາຍ, ສົ່ງ ຫຼື ສົ່ງໃນໄປສະນີ, ຈະຖືກສົ່ງຕໍ່ໄປຫາຕົວແທນຂອງ Select Specialty Hospital Nashville ເພື່ອປະເມີນ ແລະ ດໍາເນີນການ.

C. ການກຳນົດການມີສິດໄດ້ຮັບ

ຜູ້ຕາງໜ້າຂອງ Select Specialty Hospital Nashville ຈະປະເມີນ ແລະ ດໍາເນີນການຄໍາຮ້ອງສະໝັກຂໍຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນທັງໝົດ. ຄົນເຈັບຈະໄດ້ຮັບການແຈ້ງທາງຈົດໝາຍໃຫ້ຊາບໂດຍກຳນົດການມີສິດໄດ້ຮັບ. ຄົນເຈັບທີ່ມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນໜ້ອຍກວ່າ 100% ຈະໄດ້ຮັບຈໍານວນເງິນທີ່ຕ້ອງຈ່າຍ ແລະ ຈະຖືກຮ້ອງຂໍໃຫ້ມີການຈັດກຽມການຈ່າຍເງິນ.

**VII. ພື້ນຖານການຄິດໄລ່ຈໍານວນທີ່ຄິດຄ່າກັບຄົນເຈັບ, ຂອບເຂດ ແລະ ໄລຍະເວລາຂອງການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ**

ຄົນເຈັບທີ່ມີສິດໄດ້ຮັບລາງວັນການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຕາມລາຍຮັບພາຍໃຕ້ນະໂຍບາຍຈະໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອຕາມເງື່ອນໄຂລາຍຮັບຕໍ່ໄປນີ້:

- ຖ້າຫາກທ່ານບໍ່ມີປະກັນໄພ ຫຼື ມີປະກັນໄພໜ້ອຍ ແລະ ລາຍໄດ້ຂອງຄອບຄົວທ່ານປະຈໍາປີສູງເຖິງ 250% ຂອງ FPG, ທ່ານຈະໄດ້ຮັບການດູແລພຣີ ຫຼື ຕັດສິດຄວາມຮັບຜິດຊອບຂອງຄົນເຈັບ 100% ຫຼັງຈາກຈ່າຍຄ່າປະກັນໄພແລ້ວ.

- ຖ້າທ່ານບໍ່ມີປະກັນໄພ ຫຼື ປະກັນໄພຕໍ່າ ແລະ ລາຍຮັບຄອບຄົວປະຈໍາປີຂອງທ່ານສູງກວ່າ 250% ແຕ່ໜ້ອຍກວ່າ 400% ຂອງ FPG, ອາດຈະມີສ່ວນຫຼຸດໃຫ້. ນອກຈາກນີ້ ທ່ານອາດຈະມີສິດໄດ້ຮັບອັດຕາສ່ວນຫຼຸດເປັນກໍລະນີຕ່າງໄປໂດຍອີງຕາມສະຖານະການສະເພາະ ເຊັ່ນ: ການເຈັບເປັນໄພພິບັດ ຫຼື ຄວາມຂາດແຄ້ນທາງການແພດ, ຕາມການຕັດສິນໃຈຂອງ CBO.
- ກະລຸນາເບິ່ງເອກະສານຊ້ອນທ້າຍ A ສໍາລັບຈໍານວນເງິນສ່ວນຫຼຸດລາຍລະອຽດ.

ການບໍ່ປະຕິບັດຕາມຂັ້ນຕອນການຄັດເລືອກຂອງ Select Specialty Hospital Nashville Medicaid ແລະ ການກວດສອບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຈະຍົກເວັ້ນຄົນເຈັບຈາກການມີສິດໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ.

ການແກ້ໄຂສ່ວນຫຼຸດທີ່ໄດ້ຮັບກ່ອນໜ້ານີ້ຈະຕ້ອງດໍາເນີນການຖ້າຂໍ້ມູນຕໍ່ມາຊີ້ບອກວ່າຂໍ້ມູນທີ່ສະໜອງໃຫ້ກັບ Select Specialty Hospital Nashville ນັ້ນບໍ່ຖືກຕ້ອງ.

ດັ່ງທີ່ໃຊ້ໃນນີ້, "ຈໍານວນເງິນທີ່ຮຽກເກັບໂດຍທົ່ວໄປ" ມີຄວາມໝາຍທີ່ກຳນົດໄວ້ໃນ IRC §501(r)(5) ແລະ ລະບຽບການ ຫຼື ຄໍາແນະນຳອື່ນໆທີ່ອອກໃຫ້ໂດຍກະຊວງການເງິນຂອງສະຫະລັດອາເມລິກາ ຫຼື Internal Revenue Service ທີ່ກຳນົດຄໍາສັບນັ້ນ. ເບິ່ງເອກະສານຊ້ອນທ້າຍ A ສໍາລັບຄໍາອະທິບາຍຢ່າງລະອຽດກ່ຽວກັບວິທີການຄິດໄລ່ "ຈໍານວນເງິນທີ່ຮຽກເກັບໂດຍທົ່ວໄປ". ເອກະສານຊ້ອນທ້າຍ A ໄດ້ອັບເດດເປັນປະຈໍາທຸກປີ ແລະ ຍັງມີອອນລາຍທີ່ <https://www.selectspecialtyhospitals.com/locations-and-tours/tn/nashville/nashville/> ໃນເຂດຮັບສະໝັກຂອງພວກເຮົາ ແລະ ຕາມການຮ້ອງຂໍໂດຍການຖາມຕົວແທນຂອງ Select Specialty Hospital Nashville.

ເມື່ອ Select Specialty Hospital Nashville ໄດ້ກຳນົດວ່າຄົນເຈັບມີສິດໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນໂດຍອີງໃສ່ລາຍຮັບ, ການກຳນົດນັ້ນມີຜົນບັງຄັບໃຊ້ສໍາລັບເກົາສິບ (90) ວັນນັບຈາກວັນທີ່ຂອງການກວດສອບການມີສິດໄດ້ຮັບ. ຫຼັງຈາກເກົາສິບ (90) ມື້, ຄົນເຈັບອາດຈະຂຽນຄໍາຮ້ອງສະໝັກໃໝ່ເພື່ອຊອກຫາການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນເພີ່ມເຕີມ.

**VIII. ການກຳນົດການມີສິດໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນກ່ອນທີ່ຈະດໍາເນີນການສໍາລັບການບໍ່ຊໍາລະ**

- A. ການຮຽກເກັບເງິນ ແລະ ຄວາມພະຍາຍາມທີ່ສົມເຫດສົມຜົນເພື່ອກຳນົດການມີສິດໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ

Select Specialty Hospital Nashville ພະຍາຍາມກວດສອບວ່າຄົນເຈັບມີສິດໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອພາຍໃຕ້ນະໂຍບາຍນີ້ກ່ອນ ຫຼື ໃນເວລາທີ່ເຂົາຮັບການປິ່ນປົວ ຫຼື ການບໍລິການ. ຖ້າຄົນເຈັບບໍ່ໄດ້ຮັບຄຳລະນາວ່າມີສິດໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນກ່ອນຈໍາໜ່າຍ ຫຼື ຮັບບໍລິການ, Select Specialty Hospital Nashville ຈະອອກໃບປິ່ນຄ່າການດູແລ. ຖ້າຄົນເຈັບເປັນຜູ້ປະກັນຕົນ, Select Specialty Hospital Nashville ຈະອອກໃບປິ່ນຄ່າປະກັນໄພຂອງຄົນເຈັບເປັນບັນທຶກສໍາລັບຄ່າບໍລິການທີ່ເກີດຂຶ້ນ. ພາຍຫຼັງການຕັດສິນຈາກຜູ້ປະກັນໄພຂອງຄົນເຈັບ, ຄວາມຮັບຜິດຊອບຂອງຄົນເຈັບທີ່ຍັງເຫຼືອ

ຈະຖືກຮຽກເກັບໂດຍກົງກັບຄົນເຈັບ. ຖ້າຄົນເຈັບບໍ່ມີປະກັນໄພ, Select Specialty Hospital Nashville ຈະອອກໃບບິນເກັບເງິນໃຫ້ຄົນເຈັບໂດຍກົງສໍາລັບຄ່າບໍລິການທີ່ຕິດກັບຂັ້ນ. ຄົນເຈັບຈະໄດ້ຮັບຊັບໃບບິນແຈ້ງເຫັນເຖິງສີ່ລາຍການໃນຊ່ວງໄລຍະເວລາ 120 ມື້ ໂດຍເລີ່ມຕົ້ນຫຼັງຈາກຄົນເຈັບໄດ້ອອກຈາກໂຮງໝໍເພື່ອສົ່ງໄປຫາທີ່ຢູ່ບັນທຶກສໍາລັບຄົນເຈັບ. ສະເພາະຄົນເຈັບທີ່ມີຍອດເງິນທີ່ຍັງບໍ່ທັນໄດ້ຈ່າຍເທົ່ານັ້ນທີ່ຈະໄດ້ຮັບໃບບິນແຈ້ງຍອດ. ໃບບິນແຈ້ງເຫັນປະກອບມີບົດສະຫຼຸບເປັນພາສາທໍາມະດາຂອງນະໂຍບາຍນີ້ ແລະ ວິທີການສະໝັກຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ. ຄວາມພະຍາຍາມທີ່ສົມເຫດສົມຜົນເພື່ອກຳນົດການມີສິດໄດ້ຮັບປະກອບມີ: ການແຈ້ງເຕືອນໃຫ້ຄົນເຈັບກ່ຽວກັບນະໂຍບາຍເມື່ອເຂົ້າຮັບການປິ່ນປົວ ແລະ ໃນການສື່ສານເປັນລາຍລັກອັກສອນ ແລະ ທາງປາກເປົ່າກັບຄົນເຈັບກ່ຽວກັບໃບເກັບເງິນຂອງຄົນເຈັບ, ຄວາມພະຍາຍາມເພື່ອແຈ້ງໃຫ້ບຸກຄົນທາງໂທລະສັບກ່ຽວກັບນະໂຍບາຍ ແລະ ຂັ້ນຕອນການຍື່ນຄໍາຮ້ອງຂໍການຊ່ວຍເຫຼືອຢ່າງຫນ້ອຍ 30 ມື້ກ່ອນທີ່ຈະດໍາເນີນການເພື່ອເລີ່ມຕົ້ນການຮ້ອງຟ້ອງໃດໆ, ແລະ ການຕອບກັບເປັນລາຍລັກອັກສອນຕໍ່ຄໍາຮ້ອງຂໍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນໃດໆສໍາລັບການຊ່ວຍເຫຼືອພາຍໃຕ້ນະໂຍບາຍນີ້ສົ່ງພາຍໃນ 240 ມື້ຂອງໃບບິນໃບທໍາອິດກ່ຽວກັບຍອດເງິນທີ່ບໍ່ໄດ້ຈ່າຍ ຫຼື ຖ້າຫຼັງຈາກນັ້ນ, ວັນທີ່ອົງການເກັບລວບລວມທີ່ເຮັດວຽກໃນນາມຂອງ Select Specialty Hospital Nashville ສົ່ງຄືນຍອດເງິນຄ້າງບໍ່ໄດ້ຈ່າຍໃຫ້ກັບໂຮງໝໍ.

B. ການປະຕິບັດການເກັບກໍາສໍາລັບຍອດເງິນທີ່ບໍ່ທັນໄດ້ຈ່າຍ

ຖ້າຄົນເຈັບມີຍອດຄ້າງຊໍາລະຫຼັງຈາກສົ່ງໃບບິນແຈ້ງເຫັນເຖິງສີ່ລາຍການໃນລະຫວ່າງໄລຍະເວລາ 120 ມື້, ຍອດເງິນຂອງຄົນເຈັບຈະຖືກສົ່ງກັບອົງການເກັບລວບລວມທີ່ເປັນຕົວແທນຂອງໂຮງໝໍ Select Specialty Hospital Nashville ເຊິ່ງຈະດໍາເນີນການຊໍາລະເງິນ. ອົງການເກັບລວບລວມທີ່ເປັນຕົວແທນຂອງ Select Specialty Hospital Nashville ສາມາດດໍາເນີນການເກັບກໍາໄດ້ດົນເຖິງ 18 ເດືອນນັບຈາກຈຸດທີ່ສົ່ງຍອດເງິນເຫຼືອໄປຫາອົງການເກັບກໍາ. ຄົນເຈັບອາດຈະສະໝັກຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນພາຍໃຕ້ນະໂຍບາຍນີ້ ເຖິງແມ່ນວ່າຍອດເງິນທີ່ບໍ່ໄດ້ຈ່າຍຂອງຄົນເຈັບໄດ້ຖືກສົ່ງໄປຫາອົງການເກັບເງິນແລ້ວ. ຫຼັງຈາກຜ່ານໄປຢ່າງຫນ້ອຍ 120 ມື້ ນັບຈາກໃບແຈ້ງຍອດເງິນຫຼັງຈາກໂຮງໝໍຄັ້ງທໍາອິດທີ່ສະແດງຄໍາບໍລິການທີ່ຍັງບໍ່ໄດ້ຮັບການຊໍາລະ, ແລະ ເປັນກໍລະນີໄປ, Select Specialty Nashville ອາດຈະດໍາເນີນການຮຽກເກັບເງິນຜ່ານການຟ້ອງຮ້ອງເມື່ອຄົນເຈັບມີຍອດເງິນທີ່ຄ້າງຊໍາລະ ແລະ ຈະ ບໍ່ໃຫ້ຄວາມຮ່ວມມືກັບການຮ້ອງຟ້ອງຂໍຊໍາລະ ຫຼື ການຊໍາລະເງິນຈາກ Select Specialty Hospital Nashville ຫຼື ອົງການເກັບກໍາຂໍຊໍາລະທີ່ເຮັດວຽກໃນນາມຂອງຕົນ.

ໃນກໍລະນີໃດກໍ່ຕາມ, ການດູແລທີ່ຈໍາເປັນທາງການແພດຈະບໍ່ຊັກຊ້າ ຫຼື ປະຕິເສດກັບຄົນເຈັບກ່ອນທີ່ຈະມີຄວາມພະຍາຍາມທີ່ສົມເຫດສົມຜົນໃນການພິຈາລະນາວ່າຄົນເຈັບອາດຈະໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ. ຢູ່ໂຮງໝໍ Select Specialty Hospital Nashville, ຄົນເຈັບທີ່ບໍ່ມີປະກັນໄພທີ່ອອກຫາກໍານົດເວລາການບໍລິການໃໝ່ ແລະ ບໍ່ໄດ້ຮັບການສັນນິຖານວ່າມີສິດໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຈະໄດ້ຮັບການຕິດຕໍ່ໂດຍຜູ້ຕາງໜ້າເຊິ່ງຈະແຈ້ງໃຫ້ຄົນເຈັບຮູ້ເຖິງນະໂຍບາຍ ແລະ ຊ່ວຍຄົນເຈັບໃນການຍື່ນຄໍາຮ້ອງສຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຖ້າຫາກມີການຮ້ອງຂໍ.



C. ກວດສອບ ແລະ ອະນຸມັດ

ຜູ້ຕາງໜ້າຂອງ Select Specialty Hospital Nashville ມີສິດອຳນາດໃນການກວດສອບ ແລະ ພິຈາລະນາວ່າມີຄວາມພະຍາຍາມທີ່ສົມເຫດສົມຜົນເພື່ອປະເມີນວ່າຄົນເຈັບມີສິດໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອພາຍໃຕ້ນະໂຍບາຍດັ່ງກ່າວບໍ່ເພື່ອໃຫ້ການດຳເນີນການຮຽກເກັບເງິນພິເສດອາດຈະເລີ່ມຕົ້ນສຳລັບຍອດເງິນຄ້າງຊໍາລະ.

D. ຍອດເງິນເຄຣດິດ

ຖ້າຄົນເຈັບມີສິດພາຍໃຕ້ FAP ແລະ ໄດ້ຊໍາລະເງິນເກີນຈຳນວນທີ່ຕ້ອງຊໍາລະເກີນ \$5.00 ຫຼື ຫຼາຍກວ່ານັ້ນ, ການສົ່ງເງິນຄືນຈະຖືກສະໜອງໃຫ້ໂດຍຜ່ານຂະບວນການເຄຣດິດ.

**IX. ແພດທີ່ບໍ່ໄດ້ຮັບການຄຸ້ມຄອງພາຍໃຕ້ນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຂອງ Select Specialty Hospital Nashville**

ການບໍລິການບາງຢ່າງແມ່ນປະຕິບັດໂດຍແພດທີ່ບໍ່ໄດ້ຮັບການຄຸ້ມຄອງໂດຍນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຂອງ Select Specialty Hospital Nashville. ການບໍລິການເຫຼົ່ານີ້ອາດຈະຖືກຄຸ້ມຄອງໂດຍນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຂອງລະບົບ Ascension Saint Thomas ທີ່ມີຢູ່ໃນອອນລາຍທີ່ <https://healthcare.ascension.org/financial-assistance/tennessee>.

ແພດທີ່ເຮັດວຽກຢູ່ໃນ Select Specialty Hospital Nashville ທີ່ບໍ່ໄດ້ຮັບການຄຸ້ມຄອງພາຍໃຕ້ນະໂຍບາຍນີ້ເຊິ່ງໄດ້ລະບຸໄວ້ໃນ **ເອກະສານຊ້ອນທ້າຍ B, ລາຍຊື່ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ**. ບັນຊີລາຍການໄດ້ຮັບການອັບເດດເປັນປະຈຳໄຕມາດ ແລະ ຍັງມີຢູ່ໃນອອນລາຍທີ່ <https://www.selectspecialtyhospitals.com/locations-and-tours/tn/nashville/nashville/> ໃນເຂດການຮັບສະໝັກຂອງພວກເຮົາ ແລະ ຕາມຄຳຮ້ອງຂໍໂດຍການຖາມຕົວແທນຂອງ Select Specialty Hospital Nashville.